
Motie: Snel internet/glasvezel voor iedereen in Cranendonck

De raad van de Gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 13 november

2018,

Overwegende dat:

© In het verleden door verschillende verantwoordelijke portefeuillehouders

beloftes zijn gedaan aan de inwoners van Cranendonck, dat IEDEREEN in de

toekomst over glasvezel of snel internet zou kunnen beschikken

© Snel internet/glasvezel als een basisvoorziening beschouwd mag worden

© Een belangrijk gegeven is ,dat mensen o.a. door gebruik te kunnen maken

van domotica langer zelfstandig thuis kunnen wonen; dit is te meer

belangrijk omdat veel oudere mensen in het buitengebied wonen

© Dit continuering van bestaand beleid is, met een hernieuwd

budgetvraagstuk, zoals blijkt uit de beantwoording van de technische vragen

n.a.v. begroting 2019. In 2015 is hierover al een besluit genomen om te

komen tot een 100% snel internet in Cranendonck

Roept het college op:

© Bij de uitwerking  an de motie basisvoorzieningen ( zie begroting 2019

blz. 15) de uitrol en aanleg van snel internet/glasvezel mee te nemen.

© Om te voorkomen dat de hiervoor beschikbare provinciale middelen op

raken, z.s.m. de aanleg te continueren

En gaat over tot de orde van de dag

Namens de fractie Pro6 Cranendonck,
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